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Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2018-02-06 
   
Närvarande: 
Bo Lingebrant  Inger Brantmark Jan Malmberg  Lars-Åke Rosenqvist 

André Nilsson 

 

Adjungerad: Olle Länsberg  Tobias Bolin 

 

Ej närvarande: Margaretha Nilsson  Sven Erik Olsson Lars-Ole Blandford 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lades efter genomgång till handlingarna.  

 

3 Klubbverksamhet 

 

3.1 Ekonomi  

Genomgång av klubbverksamhetens resultatrapport för perioden 170101-171231 gjordes. 

Utfall 2017 och förslag på budget 2018 sammanställs till nästa möte. 

 

3.2 Rapport från ungdomssektionen  

Inget  att rapportera.  

 

3.3 Rapport från kölbåtssektionen  

Inget att rapportera. 

 

3.4 Rapport från motorbåtssektionen  

Inget att rapportera. 

 

4 Rapport från hamnmästaren 

- Kö till båtplatser: 139 platser. 

- Båtplatsfördelning pågår. 

- Båtplatsbyte klart. 

- Dags se över jollebryggan, utbytesbehov 

 

5. Rapport från miljösektionen. 

Jan M. rapporterade från Hempel´s informationsmöte den 30 januari i klubbhuset. Ett 15 tal 

båtägare anmälde sitt intresse för att eventuellt prova Hempel´s silikonbaserade bottenfärg. 

Se referat på HBS hemsida. 

 

Diskussion fördes på att införa elmätare för båtägare som använder större elförbrukare som 

värmare och luftavfuktare. Förslaget och fler alternativ utreds vidare. 
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6. Klubbhuset 

Inget att rapportera. 

 

7. Masthuset 

Roddarna har överklagat bygglovsansökan för Masthuset. Vi har skickat in svar på överklagan till 

Länsstyrelsen. 

 

8. Sjö/torr sättningsvagn 
Arbetsgruppen rapporterade från sitt möte. En utredning av kranen måste göras för att se om vi 

kan öka lyft kapaciteten från dagens 10 ton till 13-15 ton innan vi bestämmer vagn storlek. 

 

9. Årsmötet 

Verksamhetsberättelse, valberedningens förslag, presentationsunderlag och kallelse till Årsmötet 

den 17 mars tas fram. 

 

10. Övrigt 

- HBS har lämnat in synpunkter till kommunen och HK-magasinet gällande kommande 

detaljplansdiskussioner för hamnområdet. 

- Bo presenterade förslag på nyhetsbrev, Föredrag om Sjöfart i Kullabygden den 6 mars. 

 

11. Material till hemsidan 

Mötesprotokoll, Nyhetsbrev och HK magasinets artikel om vår hamn läggs ut på hemsidan. 

 

 

12. Nästa möte/mötesdatum 2018 

 

Måndagen den 5 mars  kl. 18:30 i klubbhuset 

 
1 Tisdag 7 febr 

kl:18:30  
2 Måndag 5 mars  

kl:18:30 
3 Lördag 17 mars 

kl:13:00(Årsmöte) 
4 Tisdag 24 april 

kl:18:30 
5 Måndag 4 juni 

kl:18:30 

6 Onsdag 15 aug 

kl:18:30 
7 Tisdag 9 okt 

kl:18:30 
8 Tisdag 13 nov 

kl:18:30 
9 Torsdag 6 dec 

kl:18:00 
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13. Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet 
 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

 

 

André Nilsson    Bo Lingebrant 
Sekreterare     Ordförande 


